

武隆
Wulong

金佛山
Jinfo Mountain
(Subject to season)

绝壁栈道
Cliff Plank Road

天星小镇
Tianxing Town

阿依河
Ayi River



8D6N Chongqing / Pengshui / Wulong / Nanchuan

8天6晚：重慶 / 彭水 / 武隆 / 南川

2大世界自然遺產&國家5A級景區：金佛山 & 武隆喀斯特地貌

南方假期 (馬) 有限公司 185507-H KPK/LN-1648 KDN#00012 GST NO: 000815071232

Z. G. Nan Fang Holidays (M) Sdn. Bhd.

38-6-1 (6th Floor), Jalan 4/91, Taman Shamelin Perkasa, 56100 Cheras, Kuala Lumpur.

(Tour) Tel: (6)03-9283 0788

Fax: (6)03-9282 0188

(Operations) Tel: (6)03-9283 9188

Fax: (6)03-9282 9188

(Ticketing) Tel: (6)03-9283 2788

Fax: (6)03-9282 0188

Website: <http://www.nanfang.com.my>

Email: zgnf@nanfang.com.my



第一天 吉隆坡 → 重庆 (一/一/一)

乘搭客机飞往中国西南最大的直辖市 - 重庆，也被称为“山城”。抵达后，由导游安排入住酒店休息。

第二天 重庆 约4.5HRS 彭水 (早/午/晚)

- **乌江画廊(船游)** - 乘搭乌江画廊游船，峡江美景一览无余。峡门之雄壮，山型之变幻，崖壁之崔巍，江水之碧绿，构成一幅幅绝美山水画卷，船行其中，如在画中。
- **龚滩古镇** - 坐落于乌江与阿蓬江交汇处的乌江东岸，拥有 1700 多年的历史，是重庆市第一历史文化名镇，是乌江画廊的核心和灵魂。这里的建筑格调独具魅力，民族文化源远流长，展示出璀璨夺目的历史风韵。

第三天 彭水 约2.5HRS 武隆 (早/午/晚)

- **阿依河景区(青龙谷-含往返观光电梯 & 乘坐竹筏畅游阿依河)** - 青龙谷，原名母子溪，因母亲舍身救子得名，是阿依河的一大支流。峡谷西东走向，长约 5 公里，宽约 1.5—5 米，深 150—200 米，是步行探险的好地方。青龙谷有着古老神奇的峡谷幽壑景观，全新打造的栈道高悬于崖壁之上，有着别样的惊心动魄之美，从栈道进入峡谷内，两岸石壁有如到战斧劈，谷底溪流湍急，多串珠滴水，谷顶绿树掩映，翠竹倒挂，藤蔓婆娑，犹如行缥缈梦境之中……安排客人乘着“亚洲第一高”的观光电梯下来，前往青龙谷，眼看着是很高的距离，嗖嗖地很快就到了。它纵深 180 米，运行高度 148.8 米，高度位居亚洲第一的峡谷类全户外观光电梯，一次可载客 21 人，运行速度 2.5 米/秒，每小时往返运客量可达 500 人次左右。阿依河以峡高谷深、河床狭窄、河水清幽、景色绝美而闻名，是重庆生态旅游新宠儿，荣获“中国旅游品牌评榜·年度最具魅力景区品牌”。

第四天 武隆 约2.5HRS 南川 (早/午/晚)

- **仙女山国家森林公园(含观光小火车)** - 占地面积 100 平方公里，海拔 1650-2033 米，年平均气温 11.2 °C，气候宜人，风光独好。它素有“南国牧园”、“山城夏宫”、“东方瑞士”和“落在凡间的伊甸园”之美誉。
- **天生三桥(含电瓶车) +280 米悬空玻璃眺台** - 世界规模最大的串珠式天生桥群-天生三桥。它属典型的喀斯特地貌景观，具有雄、奇、险、秀、幽，绝顶特点，被世界地质专家赞誉为“地球遗产，世界奇观”。这里是国际著名导演张艺谋拍摄影片《满城尽带黄金甲》的唯一外景地。此外这里也是《变形金刚 4》在中国的拍摄取景地。悬空玻璃眺台单体面积属世界最大，悬空高度达 280 米，相当于近 100 层的楼高度，非常考验体验者的勇气与胆量。

第五天 南川 约1.5HRS 重庆 (早/午/晚)

- **金佛山风景区(含进山车 +往返索道 +观光车)** - 金佛山又名金山，故称九递山，系大娄山脉主峰。形成于 2.6 亿年前，金佛山与珠穆朗玛、玛雅文明，古埃及金字塔同处于神秘北纬 30 度附近，有喀斯特世界自然遗产、生物多样性、佛教文化三大奇观。它属四季皆宜的旅游胜地，国家 5A 级景区，并于 2014 年 6 月成功荣列世界自然遗产。景点包括：**药池坝**，佛教圣地-**金佛寺**，**箭竹林海**，**燕子洞**，变幻莫测的气象观景-**金龟朝阳观景台**及惊险刺激的**绝壁栈道**。
- **金佛山天星小镇** - 巴渝风情古建筑的纹理，300 米长街妖娆的热闹，酒吧、茶楼、SPA、主题客栈夹道欢迎。原乡生活小镇，24 小时火色生香。

第六天 重庆 (早/午/晚)

- **打卡网红点：轻轨穿楼** - 一辆轻轨从一栋楼房中飞驰而过，这一奇特的景像让山城重庆复杂地形，轨道交通 2 号造就了全国绝无仅有的震撼景像令游客瞠目结舌。
- **磁器口古镇** - 国家 AAAA 级景区，中国历史文化名街，重庆市重点保护传统街，重庆“新巴渝十二景”，巴渝民俗文化旅游圈。
- **长嘉汇** - 长嘉汇位于长江与嘉陵江交汇的独特位置，是观赏两江汇美景的最佳地点。

第七天 重庆 (早/午/一)

- **人民广场** - 建成于 1997 年 6 月，是重庆市的市政、文化、休闲广场，也是举行全市盛大集会和活动的场所。
- **人民大礼堂(外观)** - 是一座仿古民族建筑群，重庆市的标志性建筑之一。
- **三峡博物馆** - 位于重庆人民广场西侧，馆内收藏有巴蜀青铜器、汉代雕塑艺术品等各类文物上万件，展示了这座山城的发展历史。馆内的《壮丽三峡》展厅里，还收集了大量三峡库区的实物，真实再现了三峡原貌。
- **鹅岭公园** - 位于重庆市渝中半岛狭长地带山岭上，为市区内最高峰，因地形如鹅头而得名。鹅岭公园原为四川总督的私人别墅，即鹅岭山庄，后辟为鹅岭公园。
- **洪崖洞民俗风景区** - 位于重庆市核心商圈解放碑沧白路、长江、嘉陵江两江交汇的滨江地带的景区。它集城市旅游景观、商务休闲景观和城市人文景观于一体，非常值得欣赏。
- **解放碑步行街** - 重庆最繁华商贸中心。现已是当地地标。

结束旅程，送往机场。

第八天 重庆 → 吉隆坡 (一/一/一)

乘搭客机飞返美丽家园。

Day 01 Kuala Lumpur → Chongqing

(--/--/--)

Assemble at airport for your flight to Chongqing which is the largest municipality in Southwest China. Meet and transfer to check in hotel for rest.

Day 02 Chongqing ⇄ 4.5HRS Pengshui

(B/L/D)

- **Wujiang River Cruise Tour** – A beautiful landscape and is really a picture of “thousand miles of Wujiang River with hundred miles of gallery”.
- **Gong Tan Ancient Town** – is located at the east bank of the Wujiang at the intersection of Wujiang River and Apengjiang River. With a long history of more than 1,700 years, Gong Tan Ancient Town is the most important famous historic and cultural town of Chongqing. Buildings here make this town presents a colorful and charming history.

Day 03 Pengshui ⇄ 2.5HRS Wulong

(B/L/D)

- **Ayi River Scenic Area (Qinglong Valley-include return elevator & Ayi River with bamboo rafting)** – Qinglong Valley formerly known as “Mother & child creek” because his mother died to save the child, is a major tributary of the Ayi River. Canyon west to east is about 5km, 1.5-5 meters wide, 150-200 meters deep, is a good place for walking adventure. Qinglong Valley has the ancient magical canyon gully landscape, different kind of thrilling beauty, from the cliff into the canyon, the two sides like a stone to the ax, the bottom of fast-flowing, dripping, the top green trees shade, bamboo upside down, vines whirling, like a misty dream line ... You will take “first in Asia” scenic tourist elevator to have valley journey. Ayi River is well-known for the deep valley and narrow river-bed, clear water and beautiful sceneries. It is famous with the eco-tourism and win the “Chinese tourism brand billboard. The year’s most scenic charm brand”.

Day 04 Wulong ⇄ 2.5HRS Nanchuan

(B/L/D)

- **Fairy Mountain National Forest Park (include sightseeing vehicles)** – covers an area of 100 square kilometers with an altitude from 1650 to 2033 meters. Annual average temperature is under 11.2°C. With comfortable climate and beautiful scenery, it has always reputations as “The South Grassland”, “Mountain City and Summer Palace”, “Oriental Switzerland” and “Eden in the Human World”.
- **Natural Three Bridges (include sightseeing car) + cliff glass balcony** – Natural Three Bridges is the biggest connective natural bridges cluster in the world. Typical karst landscape which is characterized by grand, rare, steep, graceful, quiet and unique features. It is an eco-tourism area of geological wonder, rarely seen elsewhere in the world and called “Global Heritage”, World’s Wonder” by explorers and geological experts. Here was the only external filming site of the movie “Curse of the Golden Flower” directed by Zhang YiMou and also the filming location of “Transformers 4” at China. Cliff glass balcony is the world’s largest single area, a height of 280 meters, equivalent to nearly 100 layers of floor height, is a test of the courage and courage of those who experience, there is a great challenge to psychological quality.

Day 05 Nanchuan ⇄ 1.5HRS Chongqing

(B/L/D)

- **Jinfo Mountain Tourism Scenic Area (include local sightseeing bus + return cableway + sightseeing vehicles)** – The Jinfo Mountain also called the Jinfo Mountain or the Jinfo Mountain in ancient times, is the prominent peak of the Dalou Mountain Range. Taking shape about 260 million years ago, the mountain located around the mysterious 30 degrees north latitude where Mt. Everest, the Mayan Civilization and the pyramids of the ancient Egypt lies, boasts three wonders, namely the karst landform, the biodiversity and the Buddhist culture. It is a national 5A scenic spot and suitable for year-round visiting. It was inscribed on the World National Heritage List in June 2014. The visit points we include Yaochiba, Jinfo Temple, The Sea of Arrow Bamboo, Swallow Cave, Golden Turtle Toward The Sun Viewing Platform and Cliff Plank Road.
- **Jinfo Mountain Tianxing Town** – It shows the charm of ancient buildings in Sichuan and Chongqing style with the prosperity of a 300meters long ancient street. The small town for a primitive life, housing various bars, tea house, SPAs and theme inns will bring you a lot of the joyful and pleasure.

Day 06 Chongqing

(B/L/D)

- **“Net Red” spot : Light rail through the building** – a light rail flies through a building, this strange scene makes the mountain city Chongqing complex terrain, rail transit No. 2 created a stunning sight in the country that made the audience stunned.
- **Ciqikou Ancient Town** – the national 4A level scenic spot, Chinese historical street and cultural street at Chongqing.
- **Changjiahui** – located in a unique location of the Yangtze River and the Jialing River Intersection. It is the best place to see the beautiful scenery of the two rivers.

Day 07 Chongqing

(B/L/--)

- **People’s Square** – was completed in June 1997. The Chongqing municipal, cultural and leisure square.
- **The People’s Great Hall (view only)** – It is a national antique buildings and Chongqing landmark.
- **China Three Gorges Museum** – is located in the west side of Chongqing People's Square, the museum collection of Bashu bronze, sculpture and other artifacts of the Han Dynasty on 10,000 pieces, showing the history of the mountain city. The "Magnificent Three Gorges" exhibition hall, also collected a large number of the Three Gorges reservoir in kind, a true representation of the original Three Gorges.
- **Eling Park** – located in Chongqing Yuzhong Peninsula on Panhandle Mountain, the highest peak in the city because of the terrain, such as goose named. Eling Park was originally the governor of Sichuan's private villa, that Eling Villa, after the provision for the Eling Park.
- **Hongyadong Traditional Folk Customs Area** – located in the central business district of Chongqing Jiefangbei, the Yangtze and Jialing rivers converge two riverfront. It’s sitting on urban tourism attractions, business, leisure city and cultural landscape in one.
- **Jiefangbei Walking Street** – the landmark and most bustling commercial center at Chongqing.

Transfer to airport for your returning flight check in.

Day 08 Chongqing → Kuala Lumpur

(--/--/--)

Enjoy for your flight back to Kuala Lumpur.

8 Days 6 Nights Chongqing / Pengshui / Wulong / Nanchuan

8天6晚 重庆 / 彭水 / 武隆 / 南川

Tour Code: 8CWN_D7

Tour Highlights 行程特色

- ✦ 迷人景色: 山水画廊-乌江 & 阿依河风光 *Panoramic View at Wujiang River & Ayi River*
- ✦ 惊险旅程: 徒步青龙谷 + 观光电梯
Thrilling Adventure: Qinglong Valley + return elevator
- ✦ 2大世界自然遗产 & 国家5A级景区: 金佛山 & 武隆喀斯特地貌 (仙女山国家森林公园 + 天生三桥) *World Natural Heritage & National 5A Tourist Attraction: Jinfo Mountain & Wulong Karst Tourism Area (Fairy Mountain National Forest Park + Natural Three Bridges)*
- ✦ 打卡网红点: 轻轨穿楼 *Light rail through the building*

Place of Visit 景点

- Pengshui 彭水:** Wujiang River Cruise Tour 船游山水画廊-乌江, Gong Tan Ancient Town 千年古镇-龚滩, Ayi River Scenic Area (Qinglong Valley-include return elevator & Ayi River with bamboo rafting) 阿依河景区 (青龙谷-含往返观光电梯 & 乘坐竹筏畅游阿依河)
- Wulong 武隆:** Fairy Mountain National Forest Park (include sightseeing vehicles) 仙女山国家森林公园 (含观光小火车), Natural Three Bridges (include sightseeing car) + cliff glass balcony 天生三桥 (含电瓶车) + 280米悬空玻璃眺台
- Nanchuan 南川:** Jinfo Mountain Tourism Scenic Area (include local sightseeing bus + return cableway + sightseeing vehicles) 金佛山风景区 (含进山车 + 往返索道 + 观光车), Jinfo Mountain Tianxing Town 金佛山天星小镇
- Chongqing 重庆:** "Light rail through the building" 轻轨穿楼, Ciqikou Ancient Town 磁器口古镇, Changjiahui 长嘉汇, People's Square 人民广场, The People's Great Hall (view only) 人民大礼堂 (外观), China Three Gorges Museum 三峡博物馆, Eling Park 鹅岭公园, Hongyadong Traditional Folk Customs Area 洪崖洞民俗风景区, Jiefangbei Walking Street 解放碑步行街

Day 1	Kuala Lumpur → Chongqing	(--/--/--)	第一天	吉隆坡 → 重庆	(--/--/--)
Day 2	Chongqing - Pengshui	(B/L/D)	第二天	重庆 - 彭水	(早/午/晚)
Day 3	Pengshui - Wulong	(B/L/D)	第三天	彭水 - 武隆	(早/午/晚)
Day 4	Wulong - Nanchuan	(B/L/D)	第四天	武隆 - 南川	(早/午/晚)
Day 5	Nanchuan - Chongqing	(B/L/D)	第五天	南川 - 重庆	(早/午/晚)
Day 6	Chongqing	(B/L/D)	第六天	重庆	(早/午/晚)
Day 7	Chongqing	(B/L/--)	第七天	重庆	(早/午/--)
Day 8	Chongqing → Kuala Lumpur	(--/--/--)	第八天	重庆 → 吉隆坡	(--/--/--)

Hotel 酒店

Chongqing (3N):	Jiayisi Hotel	4★/ similar
重庆	佳怡斯酒店	同级
Pengshui (1N):	Ayi River Renyi Inn	准 4★/ similar
彭水	阿依河仁义酒店	同级
Wulong (1N):	Daweiying Resort	准 5★/ similar
武隆	大卫营度假酒店	同级
Nanchuan (1N):	Tian Xing R&H Hotel	4★/ similar
南川金佛山	天星两江假日酒店	同级

*If unavailable, will replace with local similar grade accommodation
*酒店客满时, 本公司会提供当地相同等级住宿

Dining Highlights 风味

- Fish Feast 特色鱼宴
- Wulong Flavor 武隆风味
- Chongqing Flavor 渝菜风味
- Hot Pot Flavor 鸳鸯火锅风味

Shopping Stop 购物站

**NO SHOPPING STOP
TOUR !!!
全程不进购物店**

Optional 自费 - RMB 480/ pax/ 人

Mushroom Hot Pot + Foot Massage +
Chongqing night cruise tour
菌王汤锅 + 足底按摩 + 两江游船

Tour Fare / 团费:			Departure Date / 出发日期:	
Airport Tax / 机场税 (subject to change)	Tip for Guide and Driver 导游与司机小费	China Visa (Normal single entry) 中国签证 (普通一次入境)	Agency Collection Fee 旅游社附加手续费	Travel Insurance 旅游保险费
RM	RM	RM	RM	RM
*Flight Details (subject to change) / 航班时间: Day 1 KUL/CKG D7 808 2020/0045+1 // Day 8 CKG/KUL D7 807/ 809 0200/0650				
*The itinerary are subject to the final discretion of the Land Operator *最后确认的行程将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准				